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Permanente bewoning landgoed de Zandleij

Van                            <               @icloud.com>
Datum Wo 9-7-2025 12:13
Aan Secretariaat B&W <bestuur@vught.nl>; Griffie Gemeente Vught <griffie@vught.nl>

Let op: Deze mail komt van buiten onze organisatie. Help mee om onze organisatie veilig te houden 
en denk na voordat je op een link klikt of een bijgevoegd bestand opent.

Geacht bestuur en leden van de raad,

Sinds 2013 hebben wij een PGB (persoons gebonden beschikking) op het wonen op landgoed de 
Zandleij. Daar hebben wij lang voor moeten vechten en rechten.

Sinds het park afgerond is zijn er blijkbaar meer huishoudens die zich gewoon in kunnen schrijven bij 
de gemeente Vught als zijnde dat ze er wonen. Dat was nooit de bedoeling van de gemeente Vught 
is ons verteld. De richtlijn was dat je er verbleef voor 2003 en dat ook kon aantonen. Ook is ons 
verteld dat voor iedere permanente bewoning die op het park wordt toegestaan de gemeente Vught 
een woning minder kan bouwen. Ook zouden het vooral recreatie woningen moeten blijven. 
Maximaal 6 maanden aaneengesloten verblijven. (Daar is makkelijk onderuit te komen door een half 
jaar de één in te schrijven als huurder en het volgende half jaar de partner.) Er zijn gelukkig ook 
mensen die de woning echt als recreatie verblijf gebruiken.

Er is gebleken dat er mensen zijn die zich op dit adres hebben ingeschreven bij de gemeente Vught 
als zijnde hier permanent te wonen. Dit is buiten de huishoudens die er recht op hebben. Dat kan 
toch echt niet de bedoeling zijn. En snapt u hoe zuur het is voor de mensen die er 5 jaar voor hebben 
moeten vechten, rechten en wie het heel veel geld heeft gekost?!
Wat er nu gebeurt maakt mij verdrietig en boos.

Hoe kan het dat de gemeente Vught inschrijvingen nu wel toestaat zonder toetsing?
Wat zijn de beweegredenen hierin?
Waarom wordt er niet gecontroleerd? Wij zijn destijds door de schandpaal gegaan. Door de weeks 
iedere morgen van zonsopgang tot ’s avonds zonsondergang controles.
En vooral wat gaat u als gemeente hier aan doen?

In dit verhaal tel ik niet de mensen mee uit Engelen die hun huis zijn verloren 2 jaar geleden door 
brand.

Graag zou ik op dit verhaal een terugkoppeling willen.

Met vriendelijke groet,




